



## Skolebestyrelsesmøde

**Tirsdag den 17.januar 2023, kl.17.00-19.30**

Mødeleder: Agnete

Referent: Peter

Afbud: Jette og Peter B

### Referat

Mødedeltagere: Agnete, Karina, Laila, Line, Lise, Morten, Trine, elevrådsrepræsentanter, Peter og Susanne

1	17.00-17.05	<b>Godkendelse af referat fra november</b> (Bilag 1) <i>Beslutning</i> - Godkendt
2	17.05-17.15	<b>Nyt fra elevrådet</b> <i>Orientering</i> <ul style="list-style-type: none"><li>- <i>Indeordning på mellemtrinnet</i></li><li>- <i>Evaluering af morgensamling</i></li><li>- <i>Miniby og skolefest</i></li><li>- <i>Skoleboden</i></li></ul>
3	17.15-17.30	<b>Investeringsønsker for kommende budgetår</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Skolens overvejelser<ul style="list-style-type: none"><li>- <i>Nye møbler til alle klasser.</i></li><li>- <i>Ny legeplads, gynger og hængekøjer og nyt legetøj til SFO.</i></li><li>- <i>HDS, musik og idræt fik alle indkøbt lidt ekstra.</i></li><li>- <i>15 nye iPads.</i></li><li>- <i>Bibliotek og legerum i morgenSFO skal "shines op".</i></li><li>- <i>Flere iPads.</i></li><li>- <i>Alarmsystem med chip.</i></li></ul></li><li>• Bestyrelsens overvejelser<ul style="list-style-type: none"><li>- <i>Køleskab til mellemtrinnet</i></li><li>- <i>Parkeringspladsen v/SFO omorganiseres (HDS projekt?)</i></li><li>- <i>Renovering af trappen til Skolegade</i></li></ul></li></ul> <i>Orientering og drøftelse</i>
4	17.30-17.50	<b>Princip for deltagelse i idrætsundervisningen</b> Arbejdsgruppen præsenterer deres oplæg. <i>Orientering, drøftelse og evt. beslutning</i> <ul style="list-style-type: none"><li>- <i>Oplæg fra Lise og Trine omkring udarbejdelse af nogle retningslinjer for deltagelse i idrætsundervisningen samt bad og omklædning.</i></li><li>- <i>Vigtigt at koordinere med Fælleshåbsskolen, så vi sikrer en god overgang i 7.klasse.</i></li></ul>

		<ul style="list-style-type: none"> <li>- Skrive dette udkast sammen med principperne for svømning.</li> <li>- Udvalget redigerer udkastet og ledelsen koordinerer med Fælleshåbsskolen.</li> </ul>
5	17.50-18.10	<p><b>Orientering fra</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Skolebestyrelsesformanden</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Har været i kontakt med de lokale politikere ang. klubstrategien. Se punkt 6.</li> </ul> </li> <li>• <b>GSV</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Tarzanbanen er på vej, og vi håber, at den står klar til skolefesten i uge 21.</li> <li>- GSV holder ikke fastelavn, så det står skolen for.</li> </ul> </li> <li>• <b>GGF</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Intet nyt siden sidst</li> </ul> </li> <li>• <b>Møllehuset</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Deltog i juleklippedagen og det var en rigtig god oplevelse.</li> <li>- Ledelsen har samarbejds møde med Møllehuset d.2.februar</li> </ul> </li> <li>• <b>Personalet</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Juleklippedag forløb godt med en masse glade forældre/bedsteforældre. Næste år skal vi arbejde mere fælles i planlægning og udførsel.</li> <li>-</li> </ul> </li> <li>• <b>Fritidshuset</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Aulas komme/gå system til registrering af ankomst/afhentning er implementeret uden de store problemer.</li> <li>- Ca. halvdelen af de tilmeldte i juleferien dukkede op. Det er ærgerligt, da vi sætter ressourcer af til det tilmeldte antal.</li> <li>- Der er stadig en for stor del af forældrene, der ikke skriver hentetidspunkter ind i Aulas komme/gå system.</li> <li>- Bag for en sag satte rekord og samlede hele 6.123 kr. ind til fordel for Børnetelefonen.</li> </ul> </li> <li>• <b>Ledelsen</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Der er fin tilslutning til kommende 0.klasse, hvor vi regner med en 23-24 elever.</li> <li>- Lokalrådet vil gerne samarbejde med skolen, og vi har lovet at vende tilbage til dem.</li> </ul> </li> </ul>
	18.10-18.30	<b>PAUSE</b>
6	18.30-18.45	<p><b>Klubstrategi for Vejle Kommune</b>  Hvad er status og hvad skal vores næste skridt være?  <i>Orientering, drøftelse og beslutning</i></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Opfordring fra politikerne til at skrive en anbefaling til budgetønsker ift. til at lave aftenklub for 4.-6.klasse.</li> <li>- <i>Beslutningen er gældende fra august 2023.</i></li> </ul>

		<ul style="list-style-type: none"> <li>- <i>Organisering af klubstrategien er stadigvæk uafklaret, og vi regner med, at der kommer en udmelding omkring dette i forbindelse med ressourcemodellen i marts.</i></li> <li>- <i>Spørgsmål ang. en forælder/frivillig drevet aftenklub.</i></li> <li>- <i>Rundspørge blandt forældre i 3.-6.klasse omkring brug af aftenklubben, hvis der er opbakning, så vil næste skridt være læserbreve og kontakt til medierne.</i></li> </ul>
7	18.45-19.15	<b>Temadrøftelse: SKIPP</b> <i>Orientering og drøftelse</i> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <i>Introduktion til arbejde med "Styrket kvalitet i pædagogisk praksis" ved Susanne, Peter og Trine.</i></li> </ul>
8	19.15-19.20	<b>Personsager med orientering om til-/fraflyttede elever</b> <i>Orientering</i> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <i>Ingen til- eller afgang siden sidst.</i></li> </ul>
9	19.20-19.25	<b>Eventuelt</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <i>Intet</i></li> </ul>
10	19.25-19.30	<b>Formidling til øvrige forældre</b> Hvilke punkter skal med, og hvem skriver ud? <ul style="list-style-type: none"> <li>- <i>Klubstrategi</i></li> </ul>

Punkt 1 Bilag 1: Mødereferat november

Kommende møder

Dato	Tid	Emne	Bemærkninger
Tirsdag den 17.jan.	kl.17.00-19.30	Skolebestyrelsesmøde	
Onsdag den 22.feb.	kl.17.00-19.30	Skolebestyrelsesmøde	
Mandag den 27.mar.	kl.17.00-19.30	Skolebestyrelsesmøde	
Tirsdag den 25.apr.	kl.17.00-19.30	Skolebestyrelsesmøde	
Onsdag den 31.maj	kl.17.00-19.30	Skolebestyrelsesmøde	
Torsdag den 15.juni	kl.17.00-19.30	Skolebestyrelsesmøde	